
Van: IBeenders  

Verzonden: maandag 7 oktober 2019 11:01 

Onderwerp: Vraag over kosten onderzoek grond uit de wijk Keent (kunnen in GO) 

 
DUS Weert heeft de volgende vraag: 
 
Aan de Industriekade komt een gronddepot voor de grond die uit de wijk Keent komt.  
Deze grond moet worden onderzocht op verontreiniging en giftige stoffen.  
A) Waarom is dit niet in het voortraject al opgemerkt? 
B) Hoe hoog zijn de kosten en uit welk budget wordt dit betaald (budget bodemsanering is op)? 
 
  
Conny Beenders-van Dooren 
Fractievoorzitter/raadslid DUS Weert 
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